

Subiecte de discuție	Темы дискуссий	Discussion Topics
<ol style="list-style-type: none"> 1. Diplomația economică a UE, sarcinile acesteia și evoluția în sistemul general de activitate diplomatică a UE. 2. Diplomația economică a UE și importanța crescândă a acesteia în epoca globalizării ca factor de asigurare a condițiilor externe favorabile pentru dezvoltarea UE. 3. Principalele direcții ale diplomației economice în UE. 4. Diplomația economică a UE ca modalitate de asigurare a condițiilor necesare operațiunilor de export-import. 5. Sprijin diplomatic al UE pentru activitățile de investiții pe piețele țărilor terțe. 6. Rolul diplomației economice a UE în dezvoltarea inovatoare. 7. Diplomația economică a UE și tehnologia informațională. 8. Diplomația economică a UE ca factor în acordarea de asistență oficială pentru dezvoltare țărilor terțe. 9. Aspecte instituționale ale diplomației economice ale statelor membre UE individuale, asociațiilor regionale și de grup ale statelor membre UE. 10. Diplomația economică multilaterală, esența și formele ei de manifestare. 11. Diplomația publică în UE. Interacțiunea dintre diplomația economică și publică. 12. Diplomația economică a UE și provocările internaționale contemporane. 13. Negocierile – principala metodă a diplomației economice moderne a UE. 14. Diplomația economică a UE în cadrul inițiativei comune a Parteneriatului Estic. 15. Diplomația economică a UE și Moldova. 	<ol style="list-style-type: none"> 1. Экономическая дипломатия ЕС, её задачи и эволюция в общей системе дипломатической деятельности ЕС. 2. Экономическая дипломатия ЕС и возрастание её значения в эпоху глобализации как фактора обеспечения благоприятных внешних условий развития ЕС. 3. Основные направления экономической дипломатии в ЕС. 4. Экономическая дипломатия ЕС как способ обеспечения необходимых условий экспортно-импортных операций. 5. Дипломатическая поддержка ЕС инвестиционной деятельности на рынках третьих стран. 6. Роль экономической дипломатии ЕС в инновационном развитии. 7. Экономическая дипломатия ЕС и информационные технологии. 8. Экономическая дипломатия ЕС как фактор обеспечения официальной помощи развития третьих стран 9. Институциональные аспекты экономической дипломатии отдельных стран-членов ЕС, региональных и групповых объединений стран-членов ЕС. 10. Многосторонняя экономическая дипломатия, её сущность и формы проявления. 11. Народная дипломатия в ЕС. Взаимодействие экономической и народной дипломатии 12. Экономическая дипломатия ЕС и современные международные вызовы 13. Переговоры – главный метод современной экономической дипломатии ЕС. 14. Экономическая дипломатия ЕС в рамках реализации совместной инициативы Восточного партнерства. 15. Экономическая дипломатия ЕС и Молдова. 	<ol style="list-style-type: none"> 1. Economic diplomacy of the EU, its tasks and evolution in the common system of diplomatic activities of the EU. 2. EU economic diplomacy and its growing importance in the era of globalization as a factor in ensuring favorable external conditions for the development of the EU. 3. The main directions of economic diplomacy in the EU. 4. EU economic diplomacy as a way to ensure the necessary conditions for export-import operations. 5. Diplomatic support for EU investment activities in third-country markets. 6. The role of the EU economic diplomacy in innovative development. 7. EU economic diplomacy and informational technology. 8. EU economic diplomacy as a factor in providing official development assistance to third countries. 9. Institutional aspects of economic diplomacy of individual EU member states, regional and group associations of EU member states. 10. Multilateral economic diplomacy, its essence and forms of manifestation. 11. Public diplomacy in the EU. The interaction of economic and public diplomacy. 12. EU economic diplomacy and modern international challenges. 13. Negotiations - the main method of modern economic diplomacy of the EU. 14. EU economic diplomacy in the framework of the joint initiative of the Eastern Partnership. 15. Economic diplomacy of the EU and Moldova.